
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 07 / 2016 

 
Datum:   19. 7. 2016, 14:00 
Místo konání:  VK Blesk 
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, V. Chalupa, M. Možný, V. Maleček, P. Hlídek 
Předsedové komisí : Z. Norková, Z. Mejstřík, M. Kurfirst, R. Vondrák, J. Lukš  
 

 

Omluveni :  P. Fojtík, J. Starosta, P. Janák, Z. Paroulek, J. Poláček,  M. Lorenc 
Trenéři :  V. Kučera, P. Škvor 
CŽV :  J. Svoboda 
GS :    J. Johánek  
Hosté :   J. Šebestová 
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace 
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Podána informace 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
Podána informace, rozbíhá se projekt Veslařské akademie.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Podána informace. Stále platí vyhláška MD týkající se technického vybavení plavidel. SPS s Policií ČR má dohodu o 
toleranci vůči veslařům a kanoistům. V případě nehody však může být problém.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
05/06/2015 Připravit náplň a personální obsazení marketingové komise ČVS 
Podána informace, navržen statut 
Termín: květen 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, místopředsedové P-ČVS   
 
02/11/2015 pro sezónu 2017 a 2018 připravit termínovku tak, aby se v létě veslovalo co nejdéle 
Návrh představen R. Vondrákem. Problematika bude projednání na setkání s předsedy na oblastech.  
Termín: 2016 
odpovídá:  R. Vondrák, V. Maleček 
 
05/12/2015  Připravit záměr a případně návrh na vytvoření pro „ústředního trenéra nejmladších veslařů“ 
ÚT nejmladších veslařů se transformuje v rámci Veslařské akademie. 
Termín: září 2016 
odpovídá:  M. Kurfirst, V. Kučera 
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
Bude monitorováno vyhlášení výzvy pro pořadatele ODM 2019.  
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
04/02/2016 vytvořena pracovní skupina, která vytvoří systém při přidělování nároku ubytování v Račicích na 
mistrovských akcích tak, aby se kluby v průběhu let spravedlivě vystřídaly  
Proběhlo jednání a bude řešeno do září.  
Termín: září 2016 
Odpovídá:  R. Vondrák, M. Možný, Kurfirst  
 



 
05/01/2016 kontaktovat D. Grexovou se žádostí o návrh  záchranné vesty  
Termín: září 2016 
Odpovídá:  M. Možný  
 
06/01/2016 projednat se zástupci klubů záměr používání záchranných vest pro kategorie žáků během tréninku  
Termín: červenec 2016 
Odpovídá:  předsedové oblastí 
 
07/01/2016 projednat se zástupci ostatních sportů a vybrat vzorky záchranných vest pro děti do 15 let 
Termín: září 2016 
Odpovídá:  V. Chalupa 
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
1. Zápis z minulého P-ČVS; 
2. Finanční podporu pro 4 účastnická místa na akademické MS 2017 v celkové výši 25.000,- Kč.  
3. Účast ženské a mužské osmiveslice ve finále Bundesligy 17. 9. v Berlíně– odpovědná osoba J. Lukš 
4. Kostru nominace na akademické MS 2017 – bude schváleno per rollam  
5. Nakoupení vzorků záchranných vest – do každé oblasti jednu sadu z loterijních financí ČOV   
6. Nominaci na MSJ 2016 v Rotterdamu  
7. Nominaci U23 na MS U23 2016 v Rotterdamu  
8. Nominaci neolympijských disciplín na MS neolympijských disciplín 2016 v Rotterdamu 
9. Uspořádání semináře předsedů Evropských veslařských federací v říjnu 2016 v Praze  
10. Nominaci D. Macháčka na Kongres FISA v Rotterdamu  
11. Rozdělení financí z Programu IV. – Údržba a provoz tělovýchovných zařízení – bude zveřejněno na webu ČVS 
12. Poskytnutí příspěvku na pořádání Hradišťského šestikiláku ve výši 20.000,- Kč 
13. Rozdělení financí do projektu „Přijď veslovat“ – bude zveřejněno na webu ČVS 
14. Rozdělení financí z dotace Jihočeského kraje – bude zveřejněno na webu ČVS 
15. Rozdělení financí z Programu VII. – Zdravotně postižení sportovci – bude zveřejněno na webu ČVS 
16. Přidělení dotace ve výši 40.000,- Kč pro USK Pardubice v rámci projektu Podpora akademického veslování  
17. Rozdělení 10. tranše loterijních financí ČOV – kluby a oddíly budou informována a bude zveřejněno na webu ČVS 
18. Stipendium 4.500 Kč kormidelnici ženské osmy U23 – Monice Perglerové jako kompenzaci za ušlou mzdu během 

přípravy na MS U23 
19. Materiálovou podporu Olympijského parku na Lipně, organizuje V. Chalupa, financováno ČOV 
20. P-ČVS vyjádřilo podporu D. Macháčkovi v jednání se Simonem Coxem 
21. Uhrazení vratné kauce 400.000,- Kč architektonickému studiu m4 architekti, s.r.o. v rámci investiční dotace na 

stavbu zázemí v Račicích  
22. P-ČVS dává pravomoc kontrolní komisi plnit funkci likvidační komise při vyřazování majetku ČVS z evidence 
23. Možnost přítomnosti členů KK ČVS při jednání vedení Sportcentra Račice a.s. a NOC VS, z. s. 

24. P-ČVS projednal zprávu V. Kučery týkající se porušení podmínek SCM, kdy se 4 členové SK Hamr (4 závodníků – 
Vrána, Spitzkopf, Caban, Trankovský) – nezúčastnili VT reprezentačního družstva 
 

Informace : 
 

1. D. Macháček   –  gratulace párové čtyřce 
2. J. Lukš – o přípravě nominace na akademické MS v Poznani 
3. Z. Mejstřík – o připomínkách člena DK ČVS M. Frabši k legislativě a administrativě při nominacích 

reprezentačních výprav. 
4. J. Johánek – o jednání s MHMP o záměru umístění kamer MP u Vltavy 
5. V. Kučera – zhodnocení MEJ 2016 
6. R. Vondrák – upozornil na nutnost lepší organizace uložení lodí během Primátorek 
7. V. Chalupa – omlouvá se za administrativní chybu, díky které nebyl nominován Milan Viktora na III.kolo SP 

v Poznani.  
8. Z. Norková – o MČR masters v Třeboni, které bylo vysoce hodnoceno ze strany zahraničních účastníků. 

Letošní účast byla z hlediska zahraničních posádek rekordní. 
9. D. Macháček  –  o účasti na regatě v Henley 2016 
10. M. Možný – navrhuje zahrnout účast na regatě v Henley do plánu účasti posádek U23 v roce 2017 
11. D. Macháček  –  o podnětu disciplinární komisi ve věci chování Š. A. Havlíčka na MČR 2016 
12. M. Kurfirst – navrhuje nabídnout členům klubů a oddílů ČVS pozice pořadatelů ME 2017 
13. M. Kurfirst – o situaci v SC Račice, a.s. – ing. Šebesta odstoupil z funkce předsedy představenstva SCR, 

novým předsedou představenstva bude M. Kurfirst 
 

Další P-ČVS proběhne v úterý   13. 9. 2016 v 14.00 v loděnici VK Blesk - bez pozvánky. 
 
Zapsal: J. Johánek 19. 7. 2016 


